



تعميم الهيئة العامة للطيران المدني GACA Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

Subject:

Saudi citizens are exempt from the Republic of Sri Lanka's entry visa.

Reference:

1. Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

Instructions:

1. Airlines are allowed to transport Saudi citizens to the Republic of Sri Lanka without requiring an entry visa for a period of six months, starting from October 1, 2024.
2. Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of the Government's orders. Violators shall be held responsible, and legal procedures shall be initiated against them.

Attachment(s): Nil.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

الموضوع: إعفاء مواطني المملكة العربية السعودية من تأشيرة الدخول الى جمهورية سريلانكا.

المرجع: ١. المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

التعليمات: ١. السماح لشركات الطيران بنقل المسافرين من مواطني المملكة إلى جمهورية سريلانكا دون الحاجة إلى تأشيرة دخول وذلك لمدة ستة أشهر، ابتداءً من تاريخ ١ أكتوبر ٢٠٢٤م.

٢. إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية، ويُرتب اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحمله المسؤولية المترتبة على ذلك.

المرفقات: لا يوجد

رئيس الهيئة العامة للطيران المدني
President of the General Authority of Civil Aviation

عبد العزيز بن عبدالله الدعيلج
Abdulaziz A. Al-Duailej
عنه / سليمان بن أحمد البسام
On his behalf / Suleiman A. Albassam